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PROTOKÓŁ NR XLIII/2022 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

22 marca 2022 roku 
(siedziba Rady Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5 w trybie zdalnym) 

godz. 17:30 – 19:35 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Tadeusz Murzyn o godzinie 17:30 otworzył obrady XLIII sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice w trybie zdalnym. Następnie poinformował biorących udział 

w obradach o fakcie nagrywania sesji w odniesieniu do ochrony danych osobowych 

i przystąpił do procedury sprawdzania listy obecności (w załączeniu) – p. Andrzej Adamus – 

obecny, Andrzej Balicki – obecny, p. Elżbieta Dąbska – obecna, p. Grzegorz Dmytrzak – 

obecny, p. Andrzej Drąg – obecny, p. Józef Dziedzic – obecny, p. Dominik Galas – obecny,  

p. Konrad Kaczmarczyk – obecny, p. Dorota Kozak – obecna, p. Angelika Kuczaj – obecna, 

p. Wojciech Liszka – obecny, p. Andrzej Łatka – obecny, p. Artur Markiewicz – obecny,  

p. Tadeusz Murzyn – obecny, p. Anna Nazimek – obecna, p. Maciej Nazimek – obecny,  

p. Rafał Oświęcimka – obecny, p. Agnieszka Pogoda-Tota – obecna, p. Dariusz Rejek – 

obecny, p. Adam Rymont – obecny, p. Bożena Zając – obecna. 

Na sali obrad oraz w trybie zdalnym obecnych było 21 członków Rady. 

 

Pan Przewodniczący przystąpił do procedowania poniższego punktu. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XLIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, że wpłynął wniosek Zarządu o odstąpienie od 

wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu (czyli obowiązku przedłożenia projektów 

uchwał Przewodniczącemu w terminie co najmniej 8 dni przed sesją oraz zamieszczenia na 

stronie internetowej Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy), poddając go pod 

głosowanie, celem wprowadzenia do porządku obrad poniższego projektu uchwały. 

 

Projekt Zarządu 

Druk nr 424 

w sprawie wydania opinii do zadania pn. „Park Maćka i Doroty – modernizacja alejek 

parkowych” 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za,  

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za,  

p. Dominik Galas – za, p. Konrad Kaczmarczyk – przeciw, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika 

Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – wstrzymujący, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz 

– za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – wstrzymujący, p. Maciej Nazimek – 

wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – 

za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

17-głosów za, 1-głos przeciw, 3-głosy wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Wobec braku kolejnych wniosków i uwag do projektu porządku obrad zgodnie z § 18 ust. 6 

Statutu projekt porządku obrad, wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty, 

w następującym kształcie: 

 

 



 3 

Porządek obrad 

XLIII sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

22.03.2022 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad XLIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Projekty uchwał Rady.  

Druk nr 418 

w sprawie przystąpienia do IX edycji Budżetu Obywatelskiego w roku 2022. 

/projekt Komisji Inicjatyw Lokalnych i ds. Budżetu Obywatelskiego/ 

Druk nr 419 

w sprawie wydania opinii do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Rajsko II”. 

/projekt Komisji Planowania Przestrzennego/ 

Druk nr 420 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2022. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 421 

w sprawie korekty uchwały nr XXXV/351/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r. w sprawie 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2021-2022. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 422 

w sprawie zmiany uchwały XXXIV/332/2021 Rady Dzielnicy X Swoszowice z dnia 

08.07.2021r. z późn. zm. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 423 

w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2022–2023. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 424 

w sprawie wydania opinii do zadania pn. „Park Maćka i Doroty – modernizacja alejek 

parkowych”. 

/projekt Zarządu/ 

 

4. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

5. Oświadczenia i komunikaty.     

 

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Projekty uchwał Rady.  

Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Inicjatyw Lokalnych i ds. 

Budżetu Obywatelskiego 

Druk nr 418  

w sprawie przystąpienia do IX edycji Budżetu Obywatelskiego w roku 2022. 
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Pan Przewodniczący odczytał niniejszy projekt uchwały następnie otworzył dyskusję.  

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za,  

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujące się.  

Uchwała nr XLIII/409/2022 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego. 

Druk nr 419 

w sprawie wydania opinii do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Rajsko II”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Adamusowi Przewodniczącemu Komisji 

Planowania Przestrzennego. 

 

Pan Andrzej Adamus przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – przeciw, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik 

Galas – za, p. Konrad Kaczmarczyk – wstrzymujący, p. Dorota Kozak – wstrzymujący,  

p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – wstrzymujący, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur 

Markiewicz – przeciw, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – wstrzymujący, p. Maciej 

Nazimek – wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za,  

p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – wstrzymujący, p. Bożena Zając – wstrzymujący. 

12-głosów za, 2-głosy przeciw, 7-głosów wstrzymujących się. 

Uchwała nr XLIII/410/2022 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetowa 

Druk nr 420 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2022. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wpłynęła poprawka do niniejszego projektu uchwały. 

Pan Artur Markiewicz odczytał poprawkę swojego autorstwa. 

 

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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Głos zabrał p. Adam Rymont pytający czy zgłoszone zadania zostały uzgodnione z Centrum 

Kultury Podgórza. P. Artur Markiewicz odpowiedział, iż wynika to z pisemnej prośby 

dyrekcji klubów.  

 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący poddał poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za,  

p. Anna Nazimek – nie głosowała, p. Maciej Nazimek – nie głosował, p. Rafał Oświęcimka – 

za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena 

Zając – za. 

19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 2 osoby nie wzięły udziału  

w głosowaniu.  

Poprawka do druku nr 420 została przyjęta. 

 

Następnie poddał niniejszy projekt uchwały z uwzględnioną poprawką pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, p. 

Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – za, 

p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. 

Anna Nazimek – nie głosowała, p. Maciej Nazimek – nie głosował, p. Rafał Oświęcimka – 

za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena 

Zając – za. 

19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 2 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XLIII/411/2022 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową 

Druk nr 421 

w sprawie korekty uchwały nr XXXV/351/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r. w sprawie 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2021-2022. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za,  

p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn 

– za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 
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21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Uchwała nr XLIII/412/2022 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 422 

w sprawie zmiany uchwały XXXIV/332/2021 Rady Dzielnicy X Swoszowice z dnia 

08.07.2021r. z późn. zm. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wpłynęła poprawka do niniejszego projektu uchwały 

autorstwa Zarządu. Pani Agnieszka Pogoda-Tota odczytała treść poprawki. 

Następnie p. Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Głos zabrał p. Rafał Oświęcimka, który zapytał, dlaczego zostają zabrane środki z zadania w 

Parku Maćka i Doroty, jeżeli do ukończenia realizacji zadania brakuje dużo większej kwoty. 

Na pytanie odpowiedział p. Tadeusz Murzyn. 

Następnie po zakończonej dyskusji poddał niniejszą poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – wstrzymujący, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, 

p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn 

– za, p. Anna Nazimek – nie głosowała, p. Maciej Nazimek – nie głosował, p. Rafał 

Oświęcimka – wstrzymujący, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam 

Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

17-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujących się. 2 osoby nie wzięły udziału  

w głosowaniu. 

Poprawka do druku nr 422 została przyjęta. 

 

Następnie poddał niniejszy projekt uchwały z uwzględnioną poprawką pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za,  

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za,  

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XLIII/413/2022 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 423 

w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2022–2023. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. 
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Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Głos zabrał p. Adam Rymont informując, iż ulica obecnie nie posiada żadnego oświetlenia  

i po przeprowadzonej wizji lokalnej z inspektorem ZDMK stwierdzono możliwość 

wykonania oświetlenia ulicznego wzdłuż drogi. 

Wobec braku chętnych do udziału w dalszej dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy 

projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za,  

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za,  

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XLIII/414/2022 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 424 

w sprawie wydania opinii do zadania pn. „Park Maćka i Doroty – modernizacja alejek 

parkowych”. 

 

Pan Przewodniczący odczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, następnie 

otworzył dyskusję i oddał głos p. Konradowi Kaczmarczykowi. 

 

Pan Konrad Kaczmarczyk nakreślił obecną sytuację związaną z budową węzła Kraków-

Południe, a także zaznaczył, iż zadanie budowy Parku Opatkowickiego realizowane przy ul. 

Inicjatywy Lokalnej w głosowaniu Budżetu Obywatelskiego zdobyło pierwsze miejsce. 

Ponadto wyraził swój sprzeciw wobec procedowanego projektu uchwały. 

Pan Konrad Kaczmarczyk złożył wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały  

z procedowania.   

 

Pan Przewodniczący poddał niniejszy wniosek formalny pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – wstrzymujący, p. Andrzej Balicki – przeciw, p. Elżbieta 

Dąbska – przeciw, p. Grzegorz Dmytrzak – wstrzymujący, p. Andrzej Drąg – przeciw,  

p. Józef Dziedzic – przeciw, p. Dominik Galas – przeciw, p. Konrad Kaczmarczyk – za  

p. Dorota Kozak – przeciw, p. Angelika Kuczaj – wstrzymujący, p. Wojciech Liszka – za,  

p. Andrzej Łatka – przeciw, p. Artur Markiewicz – przeciw, p. Tadeusz Murzyn – przeciw,  

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – przeciw, p. Dariusz Rejek – przeciw, p. Adam Rymont – wstrzymujący,  

p. Bożena Zając – przeciw. 

5-głosów za, 11-głosów przeciw, 5-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek formalny został odrzucony. 

 

Dyskusja została ponownie otwarta. 

W dalszej dyskusji udział wzięli: p. Rafał Oświęcimka, p. Tadeusz Murzyn, p. Angelika 

Kuczaj, p. Konrad Kaczmarczyk, p. Maciej Nazimek, p. Andrzej Adamus 
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Pan Przewodniczy ogłosił przerwę.  

 

Po wznowieniu obrad Zarząd zgłosił wniosek formalny o przekazanie projektu uchwały pod 

ocenę Komisji Inicjatyw Lokalnych i ds. Budżetu Obywatelskiego. 

 

Pan Przewodniczący poddał niniejszy wniosek formalny pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – nie 

głosowała, p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za,  

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za,  

p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz 

– za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – 

za, p. Bożena Zając – za. 

19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 2 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Wniosek formalny został przyjęty. 

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 4 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Agnieszce Pogodzie-Tota, która oświadczyła, iż 

przekazanie środków na zadanie w Parku Maćka i Doroty nie ma na celu zabrania pieniędzy 

innym osiedlom. 

 

Następnie p. Przewodniczący poinformował, iż na Konwencie Przewodniczących Rad 

Dzielnic otrzymano informację o przekazaniu środków na Obsługę Dzielnicy do dyspozycji 

Wydziału Obsługi Urzędu, który to będzie sam kontrolował opłaty i wydatki siedzib 

wszystkich dzielnic Krakowa. 

 

Następnie p. Andrzej Balicki poinformował Radnych o wysokości środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy na rok 2023 i poprosił o przygotowanie propozycji zadań i przesłanie do 

20 kwietnia br. 

 

Pan Józef Dziedzic poinformował o spotkaniu podzespołu zlewni rzeki Wilgi z Zastępcą 

Prezydenta.  

 

Następnie p. Rafał Oświęcimka oznajmił o finalizowaniu umowy z nową Panią redaktor 

gazetki „Dziesiątka” oraz podziękował za nadesłane tematy przez radnych do najbliższego 

numeru. Zaznaczył również, aby bezpośrednio do niego kierować wszelkie tematy, które  

mają ukazać się na stronie Dzielnicy X oraz w przyszłych numerach czasopisma. 

 

Pani Angelika Kuczaj zapytała o możliwość spotkania wszystkich radnych z jednostkami 

miejskimi Miasta Krakowa, gdyż dowiedziała się o organizowaniu takich spotkań. Pan 

Przewodniczący odpowiedział, iż obecnie trzeba zaczekać na inicjatywę ze strony tych 

jednostek. 
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Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad. 5 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos.  

 

 

Wobec braku chętnych p. Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam XLIII sesję 

Rady Dzielnicy X Swoszowice” zwołaną na 22 marca 2022 r. na godz. 17.30 w siedzibie 

Rady Dzielnicy X przy ul. Inicjatywy Lokalnej 5 w trybie zdalnym. 

Koniec sesji godzina 19:35. 

 

 

Protokolantka:                                                                 Prowadzący obrady: 

Gabriela Chochowska                  Przewodniczący Rady i Zarządu 

   Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Tadeusz Murzyn 

 


